
Referat af bestyrelsesmøde den 3/10-2016 hos Andreas 
Til stede: Andreas, Bjarne Emil, Kai, Michael 

 

1. Evaluering af arbejdsdag 
Vellykket dag hvor de forventede opgaver blev løst. Der var 10-12 fremmødte. Næste år skal der 
males træværk på alle legepladser, så måske skal der gøres mere reklame for dagen for at sikre at 
der er nok fremmødte. 

2. Status på beslutning om ikke at tillade aflevering af private grene på overdrev 
Vi holder fast i at der ikke må afleveres grene på overdrevet. Vi lader det der ligger der ligge til 
næste år til afbrænding sankt hans.  

3. Vedligeholdelse/genopretning af fortove langs stamvejen og på stikveje  
Der besluttes at vi kontaker to entrepenørfirmaer for et tilbud om omlægning. Prisen vil blive 
fremlagt på generalforsamlingen, der så kan beslutte om det er noget bestyrelsen skal gå videre 
med. Det stykke vi får tilbud på nu er fortovet mellem runder 2 og 3 samt fortovet fra cykelstien til 
den store legeplads til Stentoften 63.  
- Bjarne tager kontakt til Olsen Kloak og Anlæg for tilbud 
- Kai tager kontakt til Kalle Kloak for tilbud 

4. Facebookgruppen er oprettet, bruges den som forventet? 
Den virker som forventet. Vi kan blive bedre til at bruge den, det kunne være fint at lægge datoer 
for containere på etc. 

5. Sommerfesten blev aflyst pga. for få tilmeldinger 
Der diskueres at vi som alternativ til sommerfest skulle prøve at lave et uformelt grill-arrangement 
hvor folk selv møder op med alt der skal bruges, vi kan bare slå op på Facebook og evt. sæt et skilt 
på på stamvejen om at der tændes en grill næste fredag. Vi kan diskutere videre på konceptet til 
næste sommer. 

6. Planlægning af næste bestyrelsesmøde og generalforsamling 
Næste bestyrelsesmøde er mandag den 30/1-17 kl. 19.30 hos Michael. 
Generalforsamling er torsdag den 9/3-17 kl. 19.30 på Rebildhus. Kai kontakter RebildHus. 
Kai ønsker at udtræde af bestyrelsen samt som kasserer, så vi skal have fundet ny kasserer. 

7. Evt. 
Bjarne gør et stort stykke arbejde med at fjerne muldvarper, da muldvarperne gør stor skade på 
fællesarealerne. Der har været sabotage på muldvarpefælderne, nogle er udløst af personer og der 
er blevet stjålet en fælde. 
 
Bjarne er stoppet med at slå græs på fodboldbanen da den ikke bliver brugt. Vi skal på næste møde 
diskutere hvad vi skal gøre med fodboldmålene, kan vi evt. sætte dem over mellem runder 2 og 3 
på græsarealet der? 

 


